
Zápisnica z 1. rokovania Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov  

 

K číslu:  KI 1/2024 

Prílohy :   -      Prezenčná listina 

-    Plán činnosti na rok 2024 

 

Dňa 18.januára 2024 (štvrtok) o 16.30 hodine sa novovytvorenej kancelárii poslancov obce Lipovec uskutočnilo 
prvé rokovanie Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov obce Lipovec. Komisiu otvorila 
predsedníčka komisie , ktorá je zároveň aj zapisovateľkou a za overovateľa zápisnice určila: p. Mgr. Alenu 
Dibalovú. Komisia bola uznášaniaschopná, zúčastnení boli všetci 6 členovia komisie. Predsedníčka komisie 
predložila na prerokovanie návrh programu prvého rokovania komisie, ktorý bol dňa 05.01.2024 zaslaný 
všetkým členom komisie v tomto znení:  
 
Program zasadnutia:  
1.Otvorenie 
2.Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľa 
3.Plán činnosti komisie na rok 2024   
4.Prijatie uznesení 
5.Záver 
 
Návrh programu bol prerokovaný. Predsedníčka komisie otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
Predsedníčka komisie dala o návrhu programu hlasovať: 

Za: 6 

Proti:0  

Zdržal sa :0 

Návrh bol prijatý. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: Uznesenie č. 1/2024 -  Komisia pre podporu 
komunikácie a inklúzie občanov Schvaľuje Program 1. zasadnutia komisie.  

Predsedníčka komisie oboznámila prítomných členov s vypracovaným Plánom činnosti komisie, ktorý bol aj 
zaslaní členom spoločne s pozvánkou dňa 05.01.2024. Členovia komisie boli  zároveň  v rámci rozpravy vyzvaní 
na doplnenie Plánu činnosti, predsedníčke komisie však do dňa zasadnutia komisie neboli doručené žiadne 
písomné návrhy od členov komisie.  Predsedníčka dala do pozornosti, že táto komisia na rozdiel od komisie 
kultúry a športu nedostáva z rozpočtu obce, žiadne finančné prostriedky, preto aj predložený plán činnosti 
zodpovedá personálnym, technickým a materiálnym možnostiam komisie. Jediné prostriedky, ktoré komisia 
mala a má k dispozícii, sú zo 4 výletov a nákupných zájazdov, ktoré v minulom roku organizovala, pričom 
sumou 80 eur prispela v máji 2023 na divadlo pre deti Odvážne dobrodružstvo, sumou 200 eur prispela na 
skrášlenie prostredia pri novom kríži na cintoríne v októbri 2023 /veniec, kahance, chryzantémy, netkaná textília 
a 7 vriec 80 litrových zeminy/. Z posledného výletu Advent na Morave - Punčová cesta zostalo komisii na ďalšiu 
činnosť v roku 2024 100 eur a 26 eur je určených na zakúpenie občerstvenia na nákupný zájazd do Nového 
Targu, ktorý sa uskutoční dňa 16.3.2024 sobota. Predsedníčka komisie zároveň členom komisie oznámila, že 
o nákupný zájazd do Nového Targu pred Veľkou Nocou je veľký záujem zo strany občanov a kapacita 49 miest 
je už aj  naplnená. Taktiež upriamila pozornosť na spoluprácu s DSS- Méta Lipovec, kde v súčinnosti s Mgr. 
Hanekovou bolo zabezpečené i vianočné koledovanie, ktoré si klienti a vychovávatelia veľmi pochvaľovali.  
Predsedníčka postupne predniesla všetkých 7 bodov predloženého plánu.  

Návrh Plánu činnosti komisie bol prerokovaný. Predsedníčka komisie otvorila rozpravu. Do rozpravy sa zapojili 
všetci prítomní členovia. 

Pani Mgr. Haneková uviedla, že v prípade náboženských aktivít bude v budúcnosti stačiť súčinnosť komisie 
v rozsahu zabezpečenia informovanosti občanov / plagát, oznam v obecnom rozhlase, zverejnenie pozvánky na 
stránke obce/.  Tento rok plánujú  koncom septembra/ 28.9.2024 sobota/, tradičnú katolícku omšu s posedením, 



jedná sa o sviatok patróna obce sv. Michala. V súvislosti s výročím obce navrhla uskutočniť ekumenické 
požehnanie obce v rámci Dňa obce.  

Pani Vozárová v súvislosti s plánovanými nákupnými zájazdami a výletmi poukázala na to, že týchto sa 
zúčastňujú spravidla tie isté osoby a zájazd 16.3. 2024 je už aj obsadený bez toho, aby o zájazde boli 
informovaní všetci občania obce.  Predsedníčka komisie reagovala na túto pripomienku s tým, že formou sms 
oslovila občanov a priateľov obce, ktorí sa zúčastňujú výletov a za 2 dni bola kapacita naplnená. Doposiaľ bol 
vždy zverejnený plagát v COOP Jednote  a na fb. Pani Vozárová by chcela, aby komisia robila viac akcií pre 
deti. Zároveň požiadala o mená a kontakty na občanov, ktorí sa v rámci dotazníkov obce z roku 2023  ponúkli na 
pomoc obci pri plánovaných aktivitách obce. Požehnanie obce v deň osláv Dňa obce /24.8.2024 sobota/ 
nepovažuje za vhodný.  

Pani Mgr. Dibalová a pán Ing. Ertl nemali žiadne zásadné výhrady a pripomienky k jednotlivým bodom Plánu 
činnosti.  

Pán  Mgr. Fillip  prišiel s viacerými zaujímavými podnetmi pre budúcu činnosť komisie. Uviedol, že nejde len 
o inklúziu, ale aj o komunikáciu, preto by uvítal zlepšenie komunikácie starostky, poslancov napríklad 
s novoprisťahovanými  obyvateľmi obce / napríklad Čaj so starostkou a poslancom z príslušného obvodu /, 
podchytiť seniorov v obci na pohybové aktivity, cvičenie, prechádzky /Seniori do pohybu/, viac si všímať 
nezištnú pomoc susedov a týchto ľudí určitým spôsobom  zviditeľniť. Tiež považuje za potrebné propagovať 
medzigeneračnú pomoc a angažovanosť. 

Predsedníčka komisie  poďakovala za príspevky členov v rámci diskusie a dodala, že ekumenické požehnanie 
obce Lipovec pri príležitosti 650. výročia prvej písomnej zmienky o obci by bolo vhodné uskutočniť v mesiaci 
júl 2024, keďže prvá písomná zmienka je z 19.7.1374 .  

Predsedníčka komisie dala o návrhu Plánu hlasovať: 

Za: 6 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

Návrhy boli prijaté. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: Uznesenie č. 2/2024 -  Komisia pre podporu 
komunikácie a inklúzie občanov po 

a/ Berie na vedomie Správu o využití finančných prostriedkov komisie z roku 2023 

b/ Súhlasí s Plánom činnosti komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov na rok 2024. 

   

V závere  poďakovala predsedníčka komisie členom  komisie za ich účasť na rokovaní. Rokovanie komisie bolo 
ukončené o 17. 15 hodine.   

 

Zapísala: JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová.............................................. 

Zápisnicu overila: Mgr. Alena Dibalová................................................. 

 

 


